
Komisia dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva Michalovce 
Z á p i s n i c a     č. 01/2019 

zo zasadnutia Komisie dopravy a turizmu Mestského zastupiteľstva v Michalovciach, ktoré sa 
uskutočnilo dňa 18.1. 2018 na Mestskom úrade v Michalovciach,  

Priestory MsP,  Nám. osloboditeľov č. 83 
 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny. 
 
P r o g r a m :  

1. Otvorenie. 
2. Schválenie štatútu a plánu rokovanie komisie 
3. Prerokovanie návrhov na udelenie titulu ČIN ROKA 2018 
4. Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu 
5. Záver. 

 
 

-k  bodu 1:  
Otvorenie  
Predseda Ing. Čornej privítal prítomných a otvoril zasadnutie komisie. 
 
-k  bodu 2:  
Schválenie štatútu a plánu rokovanie komisie 
Bol predložený materiál na rokovanie.  
Ing. Mrázová navrhuje úpravu čl. 2 bod. 2 – vypustenie slova zásadných  
Komisia sa stotožnila s návrhom  
Hlasovanie: 
Štatút komisie dopravy a turizmu  
 ZA:  8  
 PROTI:  0 
 ZDRŽALI SA:  0 
  
Plán činnosti komisie  
 ZA:  9  
 PROTI:  0 
 ZDRŽALI SA:  0 
 
Predseda určil svojho zástupcu v prípade neprítomnosti: RNDr. Lýdiu Sidivarovú 
 
-k  bodu 3:  
Prerokovanie návrhov na udelenie titulu ČIN ROKA 2018 
Materiál bol poskytnutý komisii na preštudovanie. 
MUDr. Bančej: 
Navrhuje do oblasti výstavby zaradiť ocenenie za stavbu roka Dokončená rekonštrukcia zimného 
štadióna.  
 Hlasovanie o návrhu MUDr. Bančeja: 
 ZA:  7  
 PROTI:  0 
 ZDRŽALI SA:  2 
 
 
Hlasovanie: 
O predloženom materiáli ČIN ROKA 2018  
 ZA:  8  
 PROTI:  0 
 ZDRŽALI SA:  1 



 
 
K bodu 4: 
Aktuálne záležitosti na úseku dopravy a turizmu 
JUDr. Sibal –  
V minulom roku podal žiadosť na zriadenie nabíjacej stanice na sídlisku SNP, do dnešného dňa som 
nedostal odpoveď.  
 Ing. Berilla – žiadosť k zriadeniu nabíjacej stanice na sídlisku SNP bola prerokovaná 
 s odborom HsM o určení vhodného miesta či z pohľadu parkoviska ale aj blízkosti 
 elektrickej prípojky.    
 MUDr. Bančej – Elektro nabíjacie stanice sú súčasťou smart riešení mesta.  
 
Potocký 
Uvažujú sa bezpečnostné opatrenia na križovatke Partizánska –Jána Hollého  
Ing. Anna Mrázová  
Mesto má vypracovanú PD úpravy križovatky kde uvažuje výstavbu cestnej svetelne signalizácie. 
 
JUDr. Sibal  
Prečo je lávka demontovaná a nič sa nerobí? Nebolo možné ju ponechať až do doby osadenia novej? 
Ing. Mrázová – Stavba bola odovzdaná ako stavenisko zhotoviteľovi. Termín dokončenia stavby je 
apríl 2019.  
 
Potocký 
Je problém s parkovaním pri ZUŠ. 
Nie je možné vytvoriť ďalšie parkovacie miesta v danej lokalite.  
 
JUDr. Sibal  
Navrhujem zavedenia spoplatnenia parkovania v meste.  
 
 
K bodu 5: 
Záver  
Predseda poďakoval za účasť. 
 
 
 
 Ing. Juraj Berilla  Ing. Martin Čornej  
 zapisovateľ komisie              Predseda komisie 
 
Zápisnica sa doručí:    

1. Členom komisie 
2. Viliam Zahorčák – primátor mesta 
3. Ing. Vasiľ – prednosta MsÚ 
4. TaZS mesta Michalovce 
5. OR PZ SR 
6. zapisovateľ orgánov – MsR, MsZ 
7. zapisovateľ komisie 


